
Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bernardov č. 15 ze dne 10. 3. 2016 

 

Zápis obsahuje usnesení č. 97 až č. 111 

Zahájení zasedání: 19 hod 

 

Přítomni:  

Lubomír Koudelka 

Milan Rohlíček 

Jaroslav Váša 

Mgr. Jan Pavel 

Zdeněk Krejčík 

 

Program: 

1. Schválení programu schůze 

2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Schválení vyhlášky č. 2/2016 o odpadech 

4. Schválení vyhlášky č. 1/2016 o spalování rostlinných zbytků 

5. Schválení přidělení popelnic na bioodpad 

6. Opravy komunikací 

7. Schválení nákupu živého plotu 

8. Záměr obce pronajmout nebytové prostory 

9. Dětské hřiště 

10.  Žádost o povolení parkování 

11. Žádost pana Křeliny ohledně novostavby rodinného domu 

12. Údržba zeleně 

13. Informativní sdělení  

14. Oznámení o stanovišti včelstev 

15. Zřízení JSDH a jmenování velitele 

16. Diskuze 

 

1. bod programu (usnesení č. 97) 

Zastupitelstvo schvaluje program zasedání 

Pro: 5   proti: 0  zdržel se: 0 

 



2. bod programu (usnesení č. 98) 

Zapisovatelem byl navržen Milan Rohlíček, jako ověřovatelé Mgr. Jan Pavel a Zdeněk Krejčík 

Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

 

3. bod programu (usnesení č. 99) 

Schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2016 o odpadech. Vyhláška je oproti roku 2015 rozšířena o více sběrných 

míst pro plast, papír a bioodpad.  

Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

 

4. bod programu (usnesení č. 100) 

Schvální obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 která ustavuje podmínky spalování rostlinných zbytků v obci Bernardov. 

 

Pro: 4  proti: 0   zdržel se: 1 

 

 

5. bod programu (usnesení č. 101) 

Schválení návrhu o přidělení 120l popelnic na bioodpad do každého obytného domu zdarma, výjimkou chalup. 

Pro: 5  Proti: 0  zdržel se: 0 

 

6. bod programu (usnesení č. 102) 

Výběr firmy pro opravu místních pozemních komunikací. 

Hlasování bylo odloženo, pro nedostatek nabídek. S jedinou nabídkou bylo zastupitelstvo podrobně seznámeno. 

 

7. bod programu (usnesení č. 103) 

Schválení nákupu živého plotu na hráz požární nádrže, namísto tújí, které se budou kácet. 

Zastupitelstvo schvaluje částku 5 000,- kč (slovy pěttisíc) na nákup živého plotu. 

Pro: 5  proti:0  zdržel se: 0 

 

8. bod programu (usnesení č. 104) 

Zastupitelstvo schvaluje záměr obce pronajmout nebytové prostory sloužící podnikání. (provozovnu bývalého 

kadeřnictví)  za nájem 500,-kč/měsíc (slovy: pětset)+ náklady na energie. 

Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

 

9. bod programu (usnesení č. 105) 

Zastupitelstvo schvaluje nákup sestavy na dětské hřiště v hodnotě do 50 000,- kč (slovy: padesáttisíc) 



Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

10. bod programu (usnesení č. 106) 

Žádost pana Vaňka o povolení parkování před  domem č.p. 58 

Zastupitelstvo bere žádost na vědomí, ale nemá oprávnění parkování povolit, protože obec není vlastníkem daného 

pozemku.  

Povolení tak bylo zamítnuto. 

 

11. bod programu (usnesení č. 107) 

Žádost pana Křeliny a paní Sobkěvičové o: -stanovisko k novostavbě rodinného domu v Bernardově 

          -povolení vjezdu přes obecní pozemek č. 1106/12 

          -o povolení zřízení energetických přípojek 

Zastupitelstvo všechny části žádosti schvaluje, za podmínek, že pan Křelina jako uživatel pozemku č, 1106/12 bude 

pozemek udržovat. Další podmínkou je zřízení věcného břemene (elektřina, voda). 

Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

 

12. bod programu (usnesení č. 108) 

Schválení návrhu o neobnovení smlouvy s panem Kosinou na údržbu zeleně pro letošní rok. Údržbu zeleně budou 

provádět nově přidělení zaměstnanci obecního úřadu. 

Pro: 4  proti: 0  zdržel se: 1 

 

 

13. bod programu (usnesení č. 109) 

 Starosta informoval, že Úřad Práce Kutná Hora vyhověl žádosti obce Bernardov na přidělení dvou 

zaměstnanců. Přidělen byl Miroslav Liška a Josef Rohlíček. 

 Starosta oznámil, že úspěšně proběhlo pokácení kaštanů a smrku u pomníku, zároveň se rozhodlo, že na 

místo pokácených kaštanů budou vysazeny lípy. 

 Starosta oznámil, že byl otevřen obecní trezor, od kterého byly ztracené klíče. U otevření byl přítomen 

zámečník, který trezor otevíral, starosta obce a pan Nesládek. O otevření bude sepsán samostatný zápis 

s podpisy všech svědků. Firma, která otevírání prováděla, vyrobí i nový klíč. 

 Z ŘSD byla obec upozorněna na nevhodné umístění cedulí o zákazu podomního prodeje. Obec zjedná 

nápravu a cedule budou přemístěny. 

 

 

 



14. bod programu (usnesení č. 110) 

Oznámení o stanovišti včelstva pana Pospíšila, pana Pavla a pana Váši. – zastupitelstvo bere na vědomí 

 

15. bod programu (usnesení č. 111) 

Obecní zastupitelstvo zřídilo JSDH (Jednotka sboru dobrovolných hasičů), se sídlem v budově obecního úřadu. 

Velitelem byl jmenován Ondřej Koudelka. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

15. bod programu- diskuze 

 Zastupitelé diskutovaly s občany, zda ořezat lípu u pomníku. Dospělo se k závěru, že z bezpečnostního 

hlediska bude dobré lípu ořezat. 

 Oznámení starosty o požární nádrži, že se letos opět nebude vypouštět, z nedostatku vody a očekávaného 

tropického léta, při kterém by bylo koupaliště bez vody a nemohlo tak plnit svou funkci požární nádrže. 

 Dotaz paní Nesládkové na plánovanou kanalizaci. 

-starosta informoval o průběhu plánování kanalizace. 

 Dotaz paní Nesládkové na sběrný kontejner na použité oblečení. 

-do naší obce nakonec kontejner přidělen nebude, z důvodu malého počtu obyvatel. 

 Na závěr diskuze četl starosta zápis z minulé schůze a kontroloval, zda bylo vše splněno a zodpovězeno. 

 

 

Starosta ukončil zasedání v 21:00 hod 

 

 

Zapsal: Milan Rohlíček 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Jan Pavel       Ověřil: Zdeněk Krejčík 

 

 

 

Starosta obce: Lubomír Koudelka 

 

 

 

 



 

 

 


